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Abstract (en)
[origin: US4849675A] The invention relates to an inductively excited ion source with a vessel (1) around which a coil (2) is wound. The vessel (1)
consists of a chemically inert material and is used to receive the substance to be ionized. A high-frequency generator (12) is connected by one of
its terminals to the coil (2) both ends of which are grounded, while the other terminal (22) is also grounded. The length of the coil (2) which is to be
regarded as an electrically long conductor, is lambda /2, lambda being the wavelength of the voltage of the high-frequency generator (12) (FIG. 3).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine induktiv angeregte Ionenquelle mit einem Gefäß (1), um das eine Spule (2) geschlungen ist. Das Gefäß (1) besteht
aus chemisch inertem Material und dient zur Aufnahme des zu ionisierenden Stoffs. An die Spule (2), deren beide Enden geerdet sind, ist ein
Hochfrequenzgenerator (12) mit seinem einen Anschluß angeschlossen, während sein anderer Anschluß (22) ebenfalls geerdet ist. Die Länge der
Spule (2), die als elektrisch lange Leitung aufzufassen ist, beträgt n ·λ/2, wobei λ die Wellenlänge der Spannung des Hochfrequenzgenerators (12)
und n eine ganze Zahl ist.
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